
Referat af generalforsamling i Frederiksberg Boldklub 

Torsdag den 22. februar 2018 

 

Godkendt og underskrevet af: 

 

 Dirigent Henrik Murmann  

og  

Referent Christine Wettendorff 

 

Frederiksberg den 22. februar 2018 
 

 

Formand Henrik Amdi Madsen bød forsamlingen velkommen. Der var en særlig velkomst til tidligere minister Helge Sander og til 

Finn Edvard fra Lokalavisen Frederiksberg. 

 

Punkt 1.  Valg af dirigent, referent og stemmeudvalg  

Henrik Murmann blev valgt som dirigent. Henrik takkede for valget og tilliden. Henrik Murmann kunne oplyse at 

generalforsamlingen var lovligt varslet, da alle punkter jf. vedtægterne, var overholdt. Henrik Murmann erklærede derefter 

generalforsamlingen for åben. 

Dirigenten forslog Christine Wettendorff som referent; forslaget blev godkendt. 

Stemmeudvalget bestod af Tom Knudsen og Bent McKay Christensen.  

 

Punkt 2. Formandens beretning samt uddeling af træner/leder prisen 

Henrik Amdi Madsen gennemgik store dele af den skriftlige årsberetning og oplyste i grove træk, de forskellige fokusområder i 

2017. 

 

 

Spørgsmål til formandens beretning fra salen: 

Benny Jacobsen: Takkede for den gode beretning. Benny roste også den skriftlige beretning og mente at det var en af de bedste han 

nogensinde han havde læst. Benny roste ligeledes ungdomsafdelingens arbejde. Benny var af den overbevisning, at det er klubbens 

1. hold på herresiden, der ud af til skal tegne billedet. Dette syntes han ikke gik godt. Han spurgte derfor bestyrelsen hvad de ville 

gøre ved det. Formanden svarede, at de efterlyser at seniorafdelingen bliver reetableret og håber den vej igennem på et godt 

samarbejde med et seniorudvalg og et sportsligt udvalg. Bestyrelsen er opmærksom på udfordringen og arbejder løbende på at det 

ændrer sig og der sker en udvikling på det sportslige område. Benny Jacobsen kvitterede for svaret og afsluttede med en 

bemærkning om, at der bør tilføres flere penge til 1. Herresenior i form af økonomisk spillerstøtte.  

Bent McKay Christensen: Roste beretningen. Han spurgte ligeledes ind til om det virkelig kunne være rigtigt, at der skal komme en 

kontingentstigning igen, som han mente formanden havde sagt i den mundtlige beretning. Formanden oplyste, at bestyrelsen 

løbende ser nærmere på kontingentsatserne som ansvarlig forening, hvor man altid bør have kontingentet under overvejelse.  

Beretningen blev herefter godkendt. 
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Uddeling af træner/leder prisen. 

Daglig leder Martin Busk tog ordet og fremlagde begrundelsen for Træner/Leder Prisen 2017, der gik til: 

 

Jon Cavagnaro, for indsatsen som holdleder for 1. og 2. HS, samt sit kæmpe engagement i FB generelt. 

 

Punkt 3. Fremlæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab. 

Kasserer Jørgen Andersen, fremlagde det reviderede regnskab.  

Overskuddet udviste DKK. 124.126  

 

Klubbens egenkapital udgør DKK 1.021.034 

Spørgsmål fra salen: 

Mathias B. Petersen: Ønskede oplyst hvorfor sponsorindtægterne er så små og om der er en strategi på sponsorområdet. 

Formanden svarede, at det er noget bestyrelsen arbejder meget med og der er en strategi, men det er ikke lykkes, at finde et større 

firma eller selskab, der vil indgå en stor sponsoraftale. Dog er der lavet en fordelagtig aftale med Intersport. Formanden opfordrede 

samtidig til, at hvis nogen kender nogen, så hører man gerne fra dem.  

Thorsten Jessen: Undrede sig over udestående – Jørgen Andersen svarede, at det er kontingentsystemet der halter en smule efter 

og at man arbejder på en løsning, hvor aktuel status fremgår tydeligere end det er tilfældet for nærværende. 

Kresten Bang Heinfelt: Undrede sig over et lille faldet medlemstal på børnefodbolden. Det stemmer ikke overens med at der er 

ventelister i børneafdelingen og spurgte samtidig nærmere ind til tiltag for at tallet igen stiger. Bestyrelsesmedlems Anders Friis-

Hansen svarede, at bestyrelsen forsøger på at kigge nærmere på hvorfor børnespillere stopper og de typiske svar som 

medlemmernes forældre angiver i udmeldelsesformularen, er flytninger eller skifter sportsgren. Børneafdelingsleder Hanne Kjærby 

supplerede med at det også skyldes, at der de seneste år er blevet indkaldt og indmeldt mange børn i 4-5 års alderen, der hurtigt 

mister interessen for fodbold igen. Martin Busk supplerede yderligere med at man i form af en ansættelse af en ny sportslig 

børneleder, var fortrøstningsfulde med hensyn til en positiv medlemsudvikling på børnesiden igen og at der fortsat er ventelister, 

lige omkring 200 på alle årgange.   

Regnskabet blev herefter godkendt. 

 

Punkt 4. Behandling af indkomne forslag samt uddeling af Emil Sørensen prisen 

Ingen indkomne forslag 

 

Uddeling af Emil Sørensen prisen. 

Martin Busk fik igen ordet og fremlagde begrundelsen for tildelingen af årets Emil Sørensen pris, der gik til Ungdomsformand Max 

Wettendorff. 

Herefter fik Helge Sander ordet og kunne i 10 minutter fortælle anekdoter fra sin tid med Emil Sørensen og berette om spændende 

historier fra 70’erne omkring indførsel af professionelt fodbold i Danmark.  
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Punkt 5. Valg af bestyrelse 

Henrik Amdi Madsen blev genvalgt som formand for 2 år 

Nina Dencker Nielsen blev genvalgt som bestyrelsesmedlem for 2 år 

Anders Friis-Hansen blev genvalgt som bestyrelsesmedlem for 2 år 

Anja Vega Frederiksen blev genvalgt som bestyrelsesmedlem for 1 år 

 

Punkt 6. Valg af suppleanter. 

Morten Høgsdal blev genvalgt som suppleant for 1 år  

Malte Meier Carlsen blev genvalgt som suppleant for 1 år  

 

Punkt 7. Valg af revisorer og en suppleant herfor. 

Der var genvalg til de interne revisorer, Henrik Murmann og Kresten Bang Heinfelt samt suppleant herfor, Ove Nikolaisen 

 

Punkt 8. Evt. 

Morten Sandholm: Tidligere havde FB et samarbejde med Kommunen og boligområder omkring flygtninge over 25 år og spurgte ind 

til det om dette var stoppet. Martin Busk oplyste at det ikke var tilfældet, men at der ikke havde været henvendelser det seneste 

halve års tid.  

 

Generalforsamlingen sluttede kl. 20.50 

 

Formand Henrik Amdi Madsen takkede for en glimrende generalforsamling og takkede Helge Sander for fortællingerne og dirigent 

Henrik Murmann for indsatsen.  

 

Generalforsamlingen blev som altid afsluttet med et stort FB Hurra.  

 

I alt var der mødt 34 stemmeberettigede medlemmer frem, 5 aktive og 29 passive medlemmer samt 4 gæster.  
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The document is signed using Visma Addo digital signing service.
The signatures in this document are legally binding. The signers identities are registered and listed below.

“With my signature, I confirm the content of the document above.”

 

Administrationen - Frederiksberg Boldklub

IP: 93.162.121.130
27-03-2018 15:35

  

 

Henrik Murmann
Dirigent GF 2018 Frederiksberg Boldklub

IP: 87.50.33.71
27-03-2018 23:46

  

 

Christine Wettendorff
Referant GF 2018 Frederiksberg Boldklub

IP: 188.64.156.197
28-03-2018 07:53

  

This document is digitally signed using Visma Addo signing service. Signing 
Certificates in this document are secure and encrypted using the 
mathematical hash of the original document.

The document is locked for changes and time-stamped with a certificate 
from a trusted third party. All cryptographic signing certificates are 
embedded in the PDF, in case of sending them for validation in the future.

How to verify that the document is original
This document is protected with Adobe CDS certificate. When you open 
the document in Adobe Reader, you can see that the document is certified 
by Visma Addo signing service. This is your guarantee that the content of 
the document is unchanged.
You have the opportunity to verify the cryptographic signing certificates in 
the document with Visma Addo's validator on this website 
https://vismaaddo.net/WebAdmin/#/NemIdValidation
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In addition to this document, one or more documents and attachments can be associated with the transaction.
All documents included in the transaction are listed below. The event log

describes signers' events related to the signing of the document.

f
The documents and attachemnts above have been signed and sent to all 
parties by e-mail or as a download link. Signer is responsible for downloading 
and securing the content of the documents and attachments.

    

Download documents
As a signer you have received a link to download the documents. The 
documents will be available for 14 days whereupon they will be deleted 
from Visma Addo.

Visma Addo

Visma Consulting • Nørgaardsvej 32 • 2800 Kgs. Lyngby • Denmark

addo@visma.com • www.visma.dk/addo

Event log for document

Event log for the document
2018-03-27 15:34 The signing process has started
2018-03-27 15:34 A notification has been sent to Christine Wettendorff  (chwt@us.dk)
2018-03-27 15:35 The document was opened by Administrationen - Frederiksberg Boldklub
2018-03-27 15:35 The document was signed by Administrationen - Frederiksberg Boldklub (IP: 93.162.121.130)
2018-03-27 16:20 The document was opened by Henrik Murmann
2018-03-27 23:46 The document was signed by Henrik Murmann (IP: 87.50.33.71)
2018-03-28 07:53 The document was opened by Christine Wettendorff
2018-03-28 07:53 The document was signed by Christine Wettendorff  (IP: 188.64.156.197)
2018-03-28 07:53 All documents have been signed by Christine Wettendorff
2018-04-04 12:11 All documents have been signed by Christine Wettendorff
2018-04-04 12:11 A copy of the signed document has been distributed to Christine Wettendorff  (chwt@us.dk)

Documents in the transaction

This document
Referat - Generalforsamling 2018 - Frederiksberg Boldklub.pdf
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